
Protokoll fört vid styrelsemöte i Mil Palmeras Boulers 221019 

Närvarande: Lennart Måssebäck ordförande 
  Lotta Parment kassör 
  Ewa Rydberg ledamot 
  Peter Falk ledamot 
  Jan-Erik Johansen ledamot (för första gången) 

Frånvarande: Annika Tyxhen sekreterare  
    Evert Henriksson ledamot 

Ekonomi Ekonomin är under kontroll även om vi har färre medlemmar än vi 
kalkylerat med. 

Seriespelet. Serierna avslutas nu på fredag. Flera av våra lag har visat stor 
skicklighet och placerar sig väl. Lagledarna uppmanas komma in med reseräkning 
för deltagarnas transporter till och från bortamatcher. 2 x 10 € betalas ut för varje 
borta-omgång. 

Serieföreningens årsmöte den 31 oktober. Lennart och Ove deltar 

Rosaleda mötet den 27 okt. Rosaleda kommer med 49 spelare. Priserna klara 
sedan i våras då besöket ställdes in pga Covid. Lennart och Birgitta välkomnar och 
inbjuder med Cava (Lotta köper in), och Ewa fixar tilltugget. Jan-Erik bistår hela 
dagen. Lotta har engagerat en stab med ”kökspersonal”. Hasse har ordnat lotterier. 
Ove Rydberg tävlingsledare. 

Skytteträning. Uffe Johansson får nu grönt ljus för att tillverka utrustning för 
skytteträning. Max belopp 200 €. 

Träning på hjärtstartaren. Den 29 okt kl. 9 -14 tränas en grupp medlemmar på 
den hjärtstartare som kommunen ställt till klubbens förfogande. Träningen sker hos 
Policia Local i Pilar. Lennart deltar från styrelsen liksom Annika. 

Diskussion om våra datorer och deras program. Inget beslut fattades. 

After boule genomförs enligt tradition också den 29 oktober. 

Nästa styrelsemöte den 2 november. 

Mil Palmeras 220121 

Vid protokollet Lennart 


